8/23/2015 中文報告
1. 歡迎首次來參加崇拜的朋友們，散會後請坐在旁邊的弟兄姊妹帶他/她到圖書館，讓我們的迎新小組歡迎他/她。
2. 禱告是教會興旺及所有事工的基礎，更是我們從神支取力量的源頭。鼓勵弟兄姊妹週三7:30pm 來教會，我們一齊為教會、各項事工及肢體的需要禱告。您可以將你的需要及代禱事項寫在禱告卡上，放入大堂外的禱告箱內。

3.9月13日在教會有受洗禮。國語堂有顏俊弟兄、王一平和黃美玲姊妹預備受洗，請在禱告中記念他們。 

4.教會將於今日及8月30日中午1:00-2:00pm有會員課(Rm 141)，欲加入教會成為會員者，請務必參加課程。請向林春騰牧師或陳國強長老報名。

5.Awana 事工訂於9月11日開始，現在開始接受報名。請至大堂外Awana攤位報名或教會網站Raleighccc.org點擊Awana program就可以網上報名，請將報名費寄至教會或交到Awana攤位。

6.教會2015年退修會已經截止報名。請為退修會同工的最後準備工作禱告，並預備弟兄姊妹的心，退修會的行程請參閱夾頁。欲知詳情請與李劍影jianying.li@gmail.com 或簡耀隆弟兄 echien45@yahoo.com 聯絡。

7.教會將參加北卡三角地區華人龍舟競賽特會，時間是9月19日9AM-4:30PM，地點在The Koka Booth Amphitheatre at Regency Park (8003 Regency Pkwy, Cary)。教會有兩個攤位將提供畫臉、手工、動物氣球、遊戲，更有禱告站為人代禱 。我們需要大家一起把握這對外傳福音的好機會。鼓勵弟兄姊妹踴躍參與。請電郵鄭燕姊妹 (evaz3344@gmail.com)或 Pastor Jerry at jmillerrc3@yahoo.com
8.為促進教會團契間交流，今年乒乓球聯賽採用團體賽制，時間訂於9/13/2015 1:15-6:15PM 及9/20/2015 1:15-6:15PM。每隊需要5名男運動員，2名女運動員，分別參加男單A，男單B，女單C，男雙D&E，和混雙F&G的比賽。比賽詳情及報名請至

  http://tinyurl.com/rccctttt2015 。教會團契可以單獨組多隊參賽或聯合團契組隊，形式不限。報名時請註明隊名、隊長名字及聯繫方式。如有疑問，請電郵rccc_tt2015@googlegroups.com
9.時序將進入秋天，也意謂著年底聖誕節的準備已開始。今年的聖誕音樂崇拜將於12月13日舉行。 聯合詩班將於9月13日下午1:15在5-Flex教室開始練習。歡迎弟兄姐妹踴躍參加，在主裡一起用音樂同心服事讚美主。如有任何問題請與葉受恩弟兄聯絡。如果你會任何樂器，並想加入管弦樂團，請用電子郵件與 Christine Oentung（pwob_ch@yahoo.com）聯絡。樂團練習時間是每週日下午1:15 - 2:30 在MPR。我們將於8月30開始練習。歡迎踴躍參加。
10.馬永民弟兄將回中國山東探親（9/27-10/15），並在當地教會作培 訓及傳福音。他邀請會眾為這次的宣教之旅禱告及財務支持。奉獻截止日期是今日。這個奉獻會算為您的年底抵稅。謝謝您的參與。
11.北卡州大事工。從8-12月，每週五晚上學生團契都有提供飯食，我們很需要您的協助提供飯食 (大約35人的份量)。有負擔的弟兄姐妹，請至NCSU的佈告欄填寫或與陳世銓姊妹聯絡。(電郵cecilia.c2@gmail.com; 電話919-981-0085) 謝謝! 

12.兒童籃球訓練班第二期訂於8月31日開課，每週一晚上6:30開始練習，歡迎三到六年級的兒童報名參加。我們同時也需要更多教練，歡迎家長加入我們教練組，共同指導訓練。報名請聯繫文英弟兄(wenyingying @hotmail.com 513-295-2856)

13.8月28日晚上6:00 在 5-Flex 教室有VBS 同工感恩聚餐，請VBS老師、義工預留時間參加。

14.8月30日兩堂之間有兒童主日學畢業典禮，請大家留步參加。

15.假若你曾經在教會遺失廚具器皿，請前往廚房外的桌上認領。

16.ESL老師訓練訂於8月30日下午2:30-3:30在133、135室舉行，請向陳華源(Dale Chen)弟兄 Dale.Chen1@gmail.com確認。 
青少年事工報告
1.週三青少年禱告會—Pastor Jerry 鼓勵所有青少年一起參加每星期三晚上7:30在詩班房舉行的青少年禱告會。
2.教會青少年及兒童事工將在北卡三角地區華人龍舟競賽特會的攤位聯合為兒童提供畫臉、手工、動物氣球及遊戲。時間是9月19日9AM-4:40PM，地點在The Koka Booth Amphitheatre at Regency Park (8003 Regency Pkwy, Cary)。如果您願意參與此傳福音的事工，請向Pastor Jerry (jmillerrc3@yahoo.com或919.961.8859)報名。 

3.教會受洗禮延至9月13日，如果你已經接受耶穌為你的救主，但尚未受洗，請考慮參加當天的洗禮。 受洗表明你是耶穌的真正追隨者。欲知詳情及報名請儘快與Pastor Jerry (jmillerrc3@yahoo.com或919.961.8859)聯絡。                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       
肢 體 關 懷
1.李標榮及謝美隆夫婦的女婿Tim Lei有大腸癌。Tim已經開始做放射線治療，但治療引發腹瀉及便秘使Tim減輕體重並覺疲累。請弟兄姊妹繼續在禱告中記念Tim，並求神給他有足夠的力量完成治療。
      請為主日講員代禱:國語堂講道主題—同心同行
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8/23/2015 Announcements
1.We welcome new friends who are worshipping with us today for the first time.  

2.The registration for 2015 Church Retreat is closed. Our committee is busy finalizing the handbooks, checking equipment set up, forming worship teams, assigning rooms, etc. Please keep our preparation, speakers and brothers/sisters’ safe trip, preaching sessions, and activities in your prayers. Check in will start on Saturday September 5th at 1:00 p.m. and check out will be on September 7th after lunch. For more information please contact brother Jianying Li at jianying.li@gmail.com or brother Eric Chien at echien45@yahoo.com.

3. Prayer is the foundation of a thriving church and all its ministries.  Prayer is also the source from which we draw strength from God.  We encourage brothers and sisters to come to church at 7:30 pm on Wednesdays to pray together for the church, its ministries and the needs of its members.  Please write your prayer requests and needs on a prayer card and put it in the Prayer Box in the lobby.

4.Dragon Boat Festival Outreach—Our church will have a booth at this year's Dragon Boat Festival, which will take place on Saturday, September 19, from 9:00 a.m. to 4:30 p.m. at the Koka Booth Amphitheater in Cary.  The Children's and Youth Ministries will be partnering to provide an outreach to children - face-painting, balloon animals, crafts, and games.  We also need adult co-workers to greet families and individuals, sharing information about our church ministries and providing prayer at a special prayer station.  If you are interested in serving at our church booth, please contact Eva Zheng at evaz3344@gmail.com or Pastor Jerry at jmillerrc3@yahoo.com

5.Awana will start on Sept 11th, To register or  for questions or forms , please go by the Awana booth in the lobby today. Awana staff will be available after the service for Awana registration.   You can also register online by visiting our church website raleighccc.org. and go to Awana program. The registration fee can be mailed to RCCC or handed in at the Awana booth. Leaders training will be on Aug 21st between 7:30pm - 9:30pm in 5-flex rooms.

6.We are planning to have Christmas Music Worship on December 13 this year. This is a wonderful opportunity to come together through the musical worship as one body in Christ. Brothers and sisters who want to participate are welcome to join us. We will kick off the choir practice at the 5-flex rooms at 1:15pm on 9/13. Please contact Showen Yeh, if you have any questions. If you play any orchestra instrument and would like to join the orchestra, please email Christine Oentung (pwob_ch@yahoo.com).  Practice is on Sunday 1:15 to 2:30 in the MPR.  We will start with a meeting on Aug 30.

7.To promote group fellowship, RCCC will hold Team Table Tennis Tournament (TTTT) this year. The tournament time is 9/13/2015 1:15pm-6:15pm and 9/20/2015 1:15pm-6:15pm. Each team consists of seven unique players, participating in the following five team matches against another team in the round robin group: Men's Single A, Men's Single B, Women's Single C, Men's Doubles D&E, Mixed Doubles F&G. Each fellowship can register multiple teams or register a combined team with other fellowships.
8.Children Basketball Program (second session) will start at 6:30pm every Monday from August 31. Children from 3rd grade to 6th grade are welcome to join us. We also need more coaches. Parents of the students are welcome to join our coach team. Please contact brother Ying Wen (wenyingying@hotmail.com 513-295-2856) for admission and questions.

9.From 9/27 to 10/15 brother James Ma will go to the Shandong Province in China to visit relatives and do evangelism and training in the local churches.  He invites the congregation to pray for this mission trip and support him financially. The deadline is today.  The contribution is tax deductible.  Thank you for your participation.

10. VBS appreciation party  will be held on August 28 6:00pm at the 5-flex rooms. All the VBS teachers and helpers are  invited.

11.There will be a graduation ceremony for children Sunday School between the two services on August 30. Please come early to participate in this ceremony. 

12.In case you have lost some dishware in our church in the past, please come to the table outside kitchen and see if you recognize your long lost dishware.

13.ESL Ministry Training will be held on August 30 Sunday from 2:30-3:30pm at 133&135 rooms. Please contact Dale.Chen1@gmail.com to confirm.
Youth

1.Wednesday Youth Prayer—Join us every Wednesday at 7:30 p.m. in the Choir Room as we meet together for prayer.  "They all met together and were constantly UNITED in prayer." Acts 1:14

2.Dragon Boat Festival Outreach - Saturday, September 19—The Youth Ministry will be partner with the Children's Ministry to provide face-painting, crafts, balloon animals, and games for kids at the festival.  Contact Pastor Jerry at jmillerrc3@yahoo.com to be a part of this great outreach to our community.

3.Do You Need To Be Baptized? - If you have accepted Jesus as your Lord and Savior, but you have not been baptized, you are encouraged to follow Jesus' command to be baptized to show that you are a true follower of Jesus.  See Pastor Jerry as soon as possible to sign up for baptism - and an upcoming baptism class.  Baptism will be on Sunday, September 13, during the English Worship Service.

 

Remember in Prayers

1. Tim has not been feeling well ever since he started the radiation treatments which caused him frequent diarrhea in addition to his problem of constipation. Consequently he has lost some weight and lacks energy. By God's grace, Tim is able to drive to work and to tolerate the side effects. There are still four more weeks of radiation treatment ahead. Please join us in praying for Tim's endurance and steadfast faith in our Lord. May the power of the Almighty bring complete healing and may God's name be glorified. 
Upcoming Sermons 
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